

Batch Production Auto pour out Frying Machine English and Chinese Instructions

1. Connect the gas burner to gas source.
(Or connect the diesel combustion engine to the diesel barrels)
 2. Connect to Single Phase 220V power supply; turn on the power switch button and smoke exhaust switch button and set the cooking or frying temperature and duration (time)
 3. Turn the ignition heating switch button to the **ON** position
(The red light signal will be turned on when the temperature reaches the set temperature
To indicate that machine is ready for cooking or frying)
 4. Place the food products into the frying basket; Press the **START** button of the frying timer. The frying basket will be raised up automatically to a maximum height, transfer
(Switch to **Auto mode if oil dripping needed, Auto mode will stop dripping oil in the middle, and will continue to rise to the highest point**)
The cooked/fried products into the cooked/fried food basket
(Operators may also use the **FORCE STOP** button to stop the frying procedure)
 5. When starting a new production cycle, ensure that the red light signal is turned on –
Signaling that the temperature reaches the set temperature to indicate that machine is ready for cooking or frying. Press the **RESTORE** frying button, Place the food products into the frying basket, and Press the **START** button for the frying timer to launch a new production cycle
 6. Turn off all switches including power supply when cooking or frying cycle is completed
P.S The forced discharging button can only be pressed in **manual mode**. Remember to **strictly prohibit** pressing it in automatic mode.
-

- 1.將瓦斯燃燒機接妥瓦斯源。(或柴油燃燒機接管至柴油桶)
- 2.電源接上 220V 並打開電源開關鈕,及排煙開關鈕,並設定欲煮食或油炸溫度時間。
- 3.打開點火加熱開關鈕至 ON 位置,
(當溫度到達設定溫度時,紅燈亮起即可煮食或油炸)。
- 4.將定量食品投入油炸籃後,按下油炸計時鈕開始計時,如需滴油請設定 **AUTO** 模式
(當計時時間尚未到達,隨時可按下強迫出料按鈕,讓油炸食品起鍋)當時間到達後,油炸籃開始往上抬高(**AUTO** 模式會停中間滴油,滴油時間完會繼續上抬至最高點停止),食品會從油炸籃內側倒出來至接料滴油台車。
- 5.再次煮食或油炸時,
(先看溫度紅燈是否亮起,若是紅燈已經亮起,表示設定溫度已經到達)按下恢復油炸鈕,油炸籃開始往下降至水平,此時即可再次投入食品煮食或油炸,再按下油炸計時鈕,以此類推。
- 6.當煮食或油炸完畢後,即關閉所有開關
P.S 強迫出料鈕只能在**手動模式**中按壓,切記**嚴禁**在自動模式中按壓